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                                                      PROTOKÓŁ NR 51/19 

POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU WŁOSZCZOWSKIEGO  

                                                   w dniu 16 grudnia 2019 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło czterech członków Zarządu (lista obecności w załączeniu) 

Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu, 

Łukasz Karpiński -  Wicestarosta, 

Małgorzata Gusta - Członek Zarządu, 

Rafał Pacanowski - Członek Zarządu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Agnieszka Górska   - Skarbnik Powiatu, 

Cezary Nowak   - Sekretarz Powiatu, 

Wojciech Rosiński   - z-ca Kierownika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg   

                                                             Publicznych, 

Robert Ślęzak    - Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Spraw   

                                      Obywatelskich, 

Norbert Gąsieniec   - Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych we Włoszczowie, 

Maksymilian Stępień   - Dyrektor Domu Pomocy Społecznej we Włoszczowie, 

Marianna Huś    - Główna Księgowa DPS we Włoszczowie. 

  

Porządek posiedzenia: 

1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu Nr 50/19 z dnia 9.12.2019 r. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie Powiatu na 2019 rok, 

2) udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 2 im. Hetmana Stefana 

Czarnieckiego we Włoszczowie. 

4. Przyjęcie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) zmian w budżecie Powiatu na 2019 rok, 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2019-2028, 

3) ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2019, 

4) uchwalenia planu pracy Rady oraz zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 

Powiatu i planu kontroli Komisji Rewizyjnej – na 2020 rok, 

5) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego oraz umieszczenie urządzeń  

w pasie drogowym, 

6) ustalenia na rok 2020 opłat za usuwanie z dróg pojazdów i przechowywanie pojazdów 

usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz kosztów powstałych w wyniku wydania 

dyspozycji usunięcia, a następnie odstąpienia do usunięcia pojazdu na terenie powiatu 

włoszczowskiego. 

5. Przyjęcie zmian do projektów uchwał Rady Powiaty Włoszczowskiego w sprawach: 

1) uchwalenia budżetu Powiatu Włoszczowskiego na 2020 rok, 

2) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2020-2032. 

6. Rozpatrzenie wniosków Komisji Budżetu, Środowiska i Mienia Komunalnego. 

7. Sprawy różne. 

 

Przebieg posiedzenia 

 

Posiedzeniu przewodniczył Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu. 

Ad.1.  

Pan Przewodniczący powitał wszystkich zebranych, przedstawił projekt porządku posiedzenia.  

Zarząd czterema głosami „za” zatwierdził porządek posiedzenia. 
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Ad.2. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął protokół Nr 50/19 z dnia 9.12.2019 r. 

Ad.3.1. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż zmiany w budżecie polegają na przesunięciach w planie wydatków, 

pomiędzy poszczególnymi paragrafami i rozdziałami w ramach tych samych działów klasyfikacji 

budżetowej. W załączniku Nr 3 dokonuje się zmiany tj. zwiększenia o 15 tys. zł w DPS na zadanie 

inwestycyjne dotyczące wykonania instalacji gazowej wewnątrz budynku DPS.  

Pani Małgorzata Gusta zapytała czy środki nie były ujęte w projekcie. 

Pani Skarbnik wskazała, iż chodzi o rozliczenie inwestycji. Zapytała p. Dyrektora DPS czym 

spowodowana jest przedmiotowa zmiana. 

Pan Maksymilian Stępień wyjaśnił, iż należało wykonać przyłącze o zwiększonej ilości 

przepustowości gazu, bowiem wcześniej wykonane przyłącze miało za małą przepustowość,  

co nie pozwalało na prawidłowe funkcjonowanie. 

Zarząd czterema głosami „za” podjął uchwałę Nr 99/19 w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 

2019 rok. 

Ad.3.2. 

Pan Robert Ślęzak wyjaśnił, iż ZS Nr 2 wystąpił o udzielenie pełnomocnictwa dla dyrektora  

w związku z realizacją projektu „Kształcenie na sześć!”. Wskazał, iż projekt uchwały  

był procedowany przez Zarząd w październiku br., jednak ze względu na zastrzeżenia dotyczące  

w szczególności zaangażowania infrastruktury będącej w trwałym zarządzie szkoły w związku  

z wykonaną termomodernizacją budynku, Zarząd udzielił p. Dyrektorowi tylko pełnomocnictwa 

do przeprowadzenia negocjacji z instytucją pośredniczącą. Wskazał, iż efektów negocjacji nie zna. 

Natomiast z informacji uzyskanych od p. głównej księgowej PCO uczestniczącej w negocjacjach, 

wynika, iż nie ma obawy, aby na etapie realizacji rozliczenia projektu instytucja pośrednicząca 

kwestionowała, iż nie można wykorzystać w ramach wkładu własnego infrastruktury będącej  

w trwałym zarządzie szkoły. Wskazał, iż wycenia się wartość wkładu i jest to obrót 

bezgotówkowy. 

Pani Małgorzata Gusta wyjaśniła, iż uczestniczyła w mediacjach projektu i potwierdza wypowiedź 

p. Ślęzaka.  

Pan Robert Ślęzak dodał, iż nastąpiła zmiana w stosunku do uchwały z października br.,  

a mianowicie uległa zwiększeniu kwota dofinansowania i aktualnie wynosi ona 854 159 zł. 

Pani Małgorzata Gusta poprosiła o przedłożenie opracowanego wniosku dotyczącego niniejszego 

projektu przez p. Dyrektora ZS Nr 2, w związku z prowadzonym nadzorem. 

Zarząd czterema głosami „za” podjął uchwałę Nr 100/19 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 2 im. Hetmana Stefana Czarnieckiego we Włoszczowie. 

Ad.4.1. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż zmiany w budżecie są wynikiem: 

1. zmniejszenia dochodów o kwotę 173 274 zł, na zmianę składają się: 

a) 245 523 zł - zmniejszenie dofinansowania z Funduszu Dróg Samorządowych w związku             

z przesunięciem realizacji części zadań na rok 2020 w podziale na:  

 przebudowa drogi powiatowej nr 0264T w miejscowości Skorków na odc. od km 

6+860 do km 8+586 o kwotę 153 493 zł, 

 przebudowa wiaduktu nad linią kolejową nr 4 (CMK) wraz z dojazdami w ciągu drogi 

powiatowej nr 0233T na odcinku Secemin - Bichniów od km 1+242 do km 1+617             

w formule zaprojektuj i wybuduj o kwotę 8 030 zł, 

 przebudowa drogi powiatowej nr 0223T Konieczno - Modrzewie na odc. od km 0+195 

do km 1+415 i na odc. km 2+500 do km 2+919 o kwotę 84 000 zł,  

b) 72 249 zł zwiększenie dochodów ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej 

zgodnie z pismami Ministra Finansów, 

2. zmniejszenia wydatków budżetowych o 173 274 zł, na zmianę składają się: 

a) 554 113 zł - zmniejszenie wydatków na zadania inwestycyjne w tym: 
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 40 690 zł na zadanie „Wykonanie dokumentacji projektowej - Rozbudowa                              

i przebudowa drogi powiatowej nr 0264T o długości ok. 4,6 km na odcinku Występy- 

Skorków-Leśnica, wraz niezbędną infrastrukturą i urządzeniami budowlanymi” 

przeniesienie do realizacji w 2020 r. przez Zarząd Dróg Powiatowych, 

 328 986 zł na zadanie „Przebudowa drogi powiatowej nr 0264T w miejscowości 

Skorków na odc. od km 6+860 do km 8+586” (FDS -153 493 zł, środki własne      

175 493 zł przesunięto na 2020 rok), 

 12 537 na zadanie „Przebudowa wiaduktu nad linią kolejową nr 4 (CMK) wraz                           

z dojazdami w ciągu drogi powiatowej nr 0233T na odcinku Secemin - Bichniów od 

km 1+242 do km 1+617 w formule zaprojektuj i wybuduj” (FDS – 8 030 zł, środki 

własne 4 507 zł przesunięto na 2020 rok, 

  171 900 zł na zadanie „Przebudowa drogi powiatowej nr 0223T Konieczno-

Modrzewie na odc. od km 0+195 do km 1+415 i na odc. km 2+500 do km 2+919” 

(FDS- 84 000 zł, środki własne 87 900 zł przesunięto do realizacji na 2020 rok), 

b) 72 249 zł zwiększenie rezerwy celowej na oświatę i edukacyjną opiekę wychowawczą                

w wyniku zwiększenia części oświatowej subwencji ogólnej, 

c) 308 590 zł zwiększenie środków na pokrycie ujemnego wyniku finansowego ZOZ, 

d) zmiany w planowanych wydatkach między poszczególnymi klasyfikacjami budżetowymi 

zgodnie z zapotrzebowaniem jednostek oraz zmiany w przychodach budżetu w wyniku 

zaistniałych potrzeb. 

Pan Wicestarosta zapytał o rozliczenie dofinansowania z Gmin: Kluczewsko i Krasocin. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż aneksy porządkujące plan finansowy były przedmiotem listopadowej 

sesji.  

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu na 2019 rok, celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.2. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż zmiany w WPF obejmują: 

1. zmiany w załączniku Nr 1 w zakresie zmian dochodów i wydatków, stanowią 

dostosowanie WPF do aktualnego planu budżetu na 2019 rok, 

2. zmiany w załączniku Nr 2 Wykaz przedsięwzięć do WPF polegają na: 

 40 690 zł na zadanie wykonanie dokumentacji projektowej – „Rozbudowa  

i przebudowa drogi powiatowej nr 0264T o długości ok. 4,6 km na odcinku Występy  

– Skorków – Leśnica wraz z niezbędna infrastrukturą i urządzeniami budowlanymi”  

- przeniesienie do realizacji w 2020 r. przez Zarząd Dróg Powiatowych, 

 328 986 zł na zadanie „Przebudowa drogi powiatowej nr 0264T w m. Skorków na odc. 

od km 6+860 do km 8+586” (FDS – 153 493 zł, środki własne 175 493 zł przesunięto 

na 2020 rok), 

 12 537 zł na zadanie „Przebudowa wiaduktu nad linia kolejową nr 4 (CMK) wraz  

z dojazdami w ciągu drogi powiatowej nr 0233T na odcinku Secemin – Bichniów  

od km 1+242 do km 1+617 w formule zaprojektuj i wybuduj” (FDS – 8 030 zł, środki 

własne 4 507 zł przesunięto na 2020 rok), 

 171 900 zł na zadanie „Przebudowa drogi powiatowej nr 0223T do km 2+919” (FDS – 

84 000 zł, środki własne 87 900zł przesunięto do realizacji na 2020 rok). 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2019-2028, celem 

przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.3. 

Pan Norbert Gąsieniec wyjaśnił, iż konieczność przesunięcia płatności za realizację zamówienia 

publicznego w zakresie zadania - Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania „Rozbudowa 

i przebudowa dróg powiatowych Nr 0264 T i Nr 0265T w m. Występy wraz z niezbędną 

infrastrukturą i urządzeniami budowlanymi” wynika z przedłużającej się procedury 

administracyjnej dotyczącej uzyskania odpowiednich pozwoleń, zgód, pozyskania materiałów 
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geodezyjnych od Zakładu Linii Kolejowych, opinii, pozyskania terenów prywatnych  

pod inwestycje. Wskazał, iż w 2019 roku zostanie rozliczona dotacja z Gminy Krasocin i został 

podpisany aneks do umowy dotacji. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż całe zadanie wynosiło 35 000 zł, 12 000 zł to dotacja z Gminy 

Krasocin, która zostanie rozliczona w tym roku, natomiast kwota 23 000 zł stanowiąca wkład 

własny powiatu przechodzi na wydatki niewygasające. 

Pan Przewodniczący zapytał o dokumentację dot. drogi powiatowej w Bukowie, obejmującą teren 

zajęty pod chodnik. 

Pan Norbert Gąsieniec odpowiedział, iż zakończenie przedmiotowego zadania zostało 

przeniesione w WPF na 2020 rok, procedury zostały już rozpoczęte. Nadmienił, iż istnieje obawa, 

że dokumentacja nie zostanie wykonana do końca czerwca 2020 r.  

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2019, celem przekazania pod obrady 

Komisji i Rady. 

Ad.4.4. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia planu 

pracy Rady oraz zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu i planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej – na 2020 rok, celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.5. 

Pan Norbert Gąsieniec poinformował, iż podjęcie niniejszej uchwały wynika z wejścia w życie 

ustawy z dnia 30 sierpnia 2019 r. o zmianie ustawy o wspieraniu rozwoju usług i sieci 

telekomunikacyjnych oraz niektórych innych ustaw, która wprowadza regulacje związane  

z ustaleniem opłat za zajęcie pasa drogowego dla inwestycji telekomunikacyjnych. Ponadto 

wpłynęło pismo z Ministerstwa informujące, iż w terminie do dnia 25 stycznia 2020 r. należy 

dostosować wysokość stawek, które zostały obniżone do 0,20 zł za 1 m2 zajęcia pasa. Dodał,  

iż niniejsza uchwała ujednolica wysokość stawek opłat za zajęcie pasa drogowego oraz 

umieszczanie urządzeń w pasie drogowym.  

Pan Wicestarosta zapytał o ile zmniejszą się dochody Powiatu.  

Pan Norbert Gąsieniec odpowiedział, że dochody się zmniejszą, bowiem stawki są minimalne jest 

to 0,20 zł/m2, a wcześniejsze stawki to 5 zł, 8 zł i 10 zł w zależności od lokalizacji sieci. 

Nadmienił, iż ustawodawca podjął decyzję, iż inwestycje dot. budowy przedmiotowej sieci mają 

być traktowane priorytetowo.  

Pan Rafał Pacanowski zapytał czy ustawa dotyczy tylko sieci internetowej. 

Pan Norbert Gąsieniec odpowiedział, że tylko sieci szerokopasmowej, pozostałe zostają  

na zasadach ogólnych.  

Pan Przewodniczący zapytał, jakie stawki zostały zmienione. 

Pan Norbert Gąsieniec wyjaśnił, iż stawki zostały na tym samym poziomie, natomiast w uchwale 

został wprowadzony § 6 stanowiący, iż w odniesieniu do obiektów i urządzeń infrastruktury 

telekomunikacyjnej ustala się stawki opłaty za zajęcie 1 m2 pasa drogowego, w celu o którym 

mowa w § 2, 4 i 5 uchwały, bez względu na zajętą część pasa drogowego – w wysokości 0,20 zł 

za każdy dzień zajęcia.  

Pan Przewodniczący zapytał o stawki opłat w innych powiatach.  

Pan Norbert Gąsieniec odpowiedział, że są mniej więcej na tym poziomie. 

Pan Rafał Pacanowski poprosił o przygotowanie zestawienia obrazującego wysokość opłat  

w powiatach ościennych. 

Pan Wicestarosta stwierdził, iż takie zestawienie winno być przedstawione wcześniej. Zwrócił 

uwagę na zapis § 3 ust. 1 pkt 4. 

Pan Norbert Gąsieniec odpowiedział, że zapis odnosi się do infrastruktury gminnej. 

Pan Przewodniczący zobowiązał Dyrektora ZDP do przygotowania i przedstawienia do końca 

tygodnia zestawienia opłat pobieranych przez sąsiednie powiaty.  
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Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego oraz umieszczenie urządzeń w pasie 

drogowym, celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.6. 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie założeń uchwały w sprawie ustalenia na rok 2020 

opłat za usuwanie z dróg pojazdów i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach 

strzeżonych oraz kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia, a następnie 

odstąpienia do usunięcia pojazdu na terenie powiatu włoszczowskiego. 

Pan Wojciech Rosiński wyjaśnił, iż oparto się na stawkach złożonych przez przedsiębiorcę w roku 

2018, powiększonych o wskaźnik 1,8 %. Dodał, że nie są to maksymalne stawki, które określił 

Minister Finansów.  

Pan Przewodniczący zapytał, jaka jest różnica między stawkami powiększonymi o wskaźnik,  

a stawkami maksymalnymi określonymi przez Ministra Finansów. W jakiej wysokości będą 

stawki na 2020 rok. Ponadto zapytał czy aktualnie jest zawarta umowa. 

Pan Wojciech Rosiński odpowiedział, że na rok 2019 jest zawarta umowa na okres roczny, na 

kolejny rok konieczne jest zawarcie nowej umowy. 

Pan Przewodniczący zapytał czy umowa na rok 2020 będzie w tej samej wysokości. 

Pan Wojciech Rosiński odpowiedział, że stawka jest wyższa o 1,8 % niż obowiązująca w chwili 

obecnej. 

Pan Przewodniczący zapytał, kiedy zostanie ogłoszone postępowanie. 

Pan Wojciech Rosiński odpowiedział, że w bieżącym tygodniu. 

Pan Przewodniczący zobowiązał Wydział KTD do niezwłocznego ogłoszenia postępowania 

przetargowego i poinformowania Zarządu o wyniku. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na rok 

2020 opłat za usuwanie z dróg pojazdów i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg  

na parkingach strzeżonych oraz kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia,  

a następnie odstąpienia do usunięcia pojazdu na terenie powiatu włoszczowskiego, celem 

przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.5.1. 

Pani Skarbnik przedstawiła autopoprawki do projektu budżetu Powiatu Włoszczowskiego  

na 2020 rok tj: 

1) w planie dochodów: 

a) ulega zwiększeniu zadanie e-Geodezja jest to zwiększenie kwoty 1728 zł w związku  

z faktem, iż kwoty w 2019 roku zostaną wykonanie w mniejszym zakresie i następuje 

przesunięcie tych zadań na 2020 rok, 

b) zmniejszenie o 21 596 zł dochodów na działalności placówek opiekuńczo- 

wychowawczych, 

2) w planie wydatków: 

a) zwiększenie w ZDP o kwotę 165 690 zł, jest to wprowadzenie zadań inwestycyjnych tj.: 

 rozbudowa i przebudowa drogi powiatowej nr 0264T na odcinku Występy – Skorków – 

Leśnica - 40 690 zł, 

 wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania przebudowa drogi powiatowej  

na odc. Wola Kuczkowska – Kuczków – 35 000 zł, 

 wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania przebudowa drogi powiatowej  

w m. Kurzelów 35 000 zł, 

 wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania przebudowa dróg powiatowych  

w m. Oleszno 35 000 zł, 

 wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania przebudowa drogi powiatowej Nr 0263T 

w m. Cieśle - budowa odwodnienia drogi, kwota 20 000 zł, 

b) zwiększenie wydatków w Starostwie Powiatowym na realizację dróg z FDS - łączna kwota 

513 423 zł, przeniesiona z 2019 r. na 2020 r., 
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c) zwiększenie na zadanie przebudowy drogi pow. w Skorkowie o 328 986 zł - FDS 153 493 

zł, a środki własne 175 493 zł, 

d) zwiększenie o 12 537 zł – Przebudowa wiaduktu nad linią kolejową nr 4 (CMK) wraz  

z dojazdami w ciągu drogi powiatowej nr 0233T na odcinku Secemin – Bichniów; FDS –  

8 030 zł, a środki własne – 4 507 zł, 

e) zwiększenie o 171 900 zł - Przebudowa drogi powiatowej nr 0223T Konieczno – 

Modrzewie: FDS – 84 000 zł, a środki własne - 87 900 zł, 

f) zwiększenie wydatków na projekt e-Geodezja kwota dofinansowania z Unii Europejskiej 

na wydatki majątkowe 1 728 zł, a wkład własny – 10 305 zł, 

g) zmniejszenie wydatków w Starostwie Powiatowym o kwotę 46 803 zł na działalności 

placówek opiekuńczo- wychowawczych i zwiększenie z tego tytułu wydatków w PCPR  

o kwotę 6 312 zł. 

W załączniku przychodowym została zwiększona kwota kredytu o 425 000 zł, z przeznaczeniem 

na wydatki majątkowe tj. 300 000 zł na drogę w Skorkowie oraz 125 000 zł na cztery nowe 

zadania wymienione w pkt. 2 a). Zwiększono przychody o kwotę wpływów z FDS 245 523 zł 

wykonanych w bieżącym roku, natomiast realizacja odbędzie się w 2020 r. Ponadto zwiększono 

przejściowy deficyt, jest to kredyt w rachunku bieżącym do kwoty 1 500 000 zł w związku  

z pokryciem do końca marca 2020 r. ujemnego wyniku finansowego ZOZ, dokonywania 

bieżących płatności oraz wypłaty „trzynastek” w Starostwie Powiatowym. W związku  

z wprowadzonymi zmianami wzrósł deficyt Powiatu do kwoty 1 784 127 zł, który zostanie 

sfinansowany przychodami pochodzącymi z kredytu w kwocie 425 000 zł, wolnych środków 

600 000 zł oraz niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym tj. FDS  

oraz projekt Erasmus+, jest to kwota 759 127 zł. Ponadto uległa zmianie nazwa jednego z zadań 

na „Modernizacja oświetlenia na energooszczędne w budynku Zespołu Szkół Nr 3 im. Stanisława 

Staszica we Włoszczowie oraz w budynku internatu”.    

Pan Wicestarosta zapytał, czym była podyktowana zmian. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż ze względu na fakt, iż jest to zadanie majątkowe. 

Pan Wicestarosta zapytał, czy zmiana jest wprowadzona na wniosek. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że tak.  

Pan Wicestarosta wniósł o zmianę nazwy zadania dot. przebudowy dróg powiatowych  

w m. Oleszno w następującym brzmieniu: „Wykonanie dokumentacji projektowej na zadania 

przebudowa drogi powiatowej Nr 0401T w miejscowości Oleszno oraz drogi 0258 T na odcinku 

Oleszno – Wola Świdzińska”. 

Pani Skarbnik poprosiła o złożenie przez ZDP pisemnej informacji w tej sprawie. 

Zarząd czterema głosami „za” pozytywnie rozpatrzył wniosek p. Wicestarosty. 

 

Pan Rafał Pacanowski poinformował, iż w projekcie budżetu na 2020 rok nie zostało ujęte  

i przewidziane do realizacji zadanie dot. podłączenia bloku żywienia w ZS Nr 2 do istniejącego 

przyłącza gazowego. Przy termomodernizacji nie zostało ujęte podłączenie kuchni do instalacji 

gazowej, przyłącze do budynku zostało wykonane, ale do kuchni nie. Został w okresie 

wakacyjnym wykonany remont pieca kaflowego opalanego węglem, którego żywotność została 

określona na 1 rok. Wskazał, iż może się pojawić potrzeba wykonania projektu przyłącza  

i zakupu urządzeń. Nadmieni, iż dyrekcja szkoły prowadzi rozmowy z projektantem. Niniejsza 

kwestia jest uzależniona od środków, jakimi będzie dysponował powiat. Dyrekcja ZS Nr 2 czyni 

starania, aby utrzymać jak najdłużej żywotność pieca kaflowego.  

Zarząd czterema głoskami „za” przyjął zmiany do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Włoszczowskiego na 2020 rok, celem przekazania pod obrady 

Komisji i Rady. 

Ad.5.2. 

Pani Skarbnik przedstawiła autopoprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Włoszczowskiego na lata 2020-2032 tj. w załączniku Nr 1 w związku ze zmianą dochodów  
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i wydatków został dostosowany do aktualnie obowiązujących kwot. Natomiast w załączniku Nr 2 

Wykaz przedsięwzięć do WPF zmieniono: 

 odnośnie scalenia gruntów wsi Bichniów w wydatkach bieżących dokonano wpisu  

w limitach na 2021 rok, gdyż projekt się nie zostanie zakończony w 2020 roku – ujęto 

kwotę 522 401 zł, 

 w wydatkach majątkowych w pozycji 1.1.2.1. ulegają zmianie łączne nakłady do kwoty 

4 072 272 zł oraz wprowadzono limit na wydatki roku 2021, 

 projekt e-Geodezja - zwiększono zadanie w limitach 2021 roku do kwoty 1 350 646 zł, 

 w pozycji 1.3.1.3 Modernizacja szczegółowej osnowy wysokościowej dla powiatu 

włoszczowskiego - łączne nakłady finansowe ulegają zmniejszeniu, w związku  

z rozstrzygniętym postępowaniem przetargowym. Łączne nakłady finansowe wynoszą 

246 450 zł, 

 wydatki majątkowe z FDS zmieniono limit na lata 2020 o kwoty niewykonane tj: 

 przebudowa drogi powiatowej nr 0264T w m. Skorków - 3 258 000 zł, 

 przebudowa drogi powiatowej nr 0223T Konieczno – Modrzewie - 1 888 900 zł, 

 przebudowa wiaduktu nad linią kolejową nr 4 (CMK) wraz z dojazdami w ciągu drogi 

powiatowej nr 0233T na odcinku Secemin – Bichniów - 842 537 zł, 

 dodano zadanie z ZDP - Rozbudowa i przebudowa drogi powiatowej nr 0264T na odcinku 

Występy – Skorków – Leśnica, na kwotę 40 690 zł.  

Zarząd czterema głoskami „za” przyjął zmiany do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2020-2032, celem 

przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.6. 

Pan Rafał Pacanowski odniósł się do wniosku Komisji Budżetu, Środowiska i Mienia 

Komunalnego w sprawie przeanalizowania potrzeb remontowych w jednostkach oświatowych  

i poinformowanie Komisji o zakresie, w jakim będą one realizowane w 2020 r. Wskazał, iż Zarząd 

na bieżąco odnosi się do zgłaszanych potrzeb remontowych w placówkach oświatowych  

i nie zachodzą nowe okoliczności skutkujące zmianą decyzji w tym zakresie i jego zdaniem 

wniosek Komisji jest bezprzedmiotowy. Wskazał, iż Zarząd nie realizuje żadnych zadań, które nie 

wynikałyby z potrzeb zgłaszanych przez placówki oświatowe. Dodał, iż w 2019 roku zostało 

wykonane kilkanaście różnych nieplanowanych działań, które nie były ujęte w budżecie,  

a wynikały ze zgłaszanych potrzeb dyrektorów. 

Pan Wicestarosta stwierdził, iż potrzeby były zgłaszane już od 2017 roku do ówczesnego Zarządu, 

co pozostawało bez odzewu. 

Panu Małgorzata Gusta wskazała, iż w miarę posiadanych środków finansowych Zarząd zawsze 

realizuje zadania zgłaszane przez dyrektorów.  

 

Pan Przewodniczący odnośnie wniosku w sprawie wsparcia kadrowego Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami w 2020 roku o dwa dodatkowe etaty 

wyjaśnił, iż Kierownik Wydziału dokona szczegółowej analizy kadry po powrocie pracowników  

z urlopów i zwolnień lekarskich i wtedy, w uzgodnieniu z kierownikiem Wydziału określi,  

na jakie stanowiska i w jakich zakresach konieczne jest udzielenie wsparcia kadrowego Wydziału. 

Po uzyskaniu tych informacji Zarząd powróci do tej kwestii. 

  

Pan Rafał Pacanowski w odniesieniu do wniosku w sprawie zabezpieczenia w budżecie środków 

na dofinansowanie zakup samochodu dla potrzeb KPP we Włoszczowie wskazał, iż wniosek był 

przedmiotem posiedzenia Zarządu i w tym punkcie nic nie uległo zmiennie. Natomiast Zarząd  

do wniosku KPP we Włoszczowie powróci w nowym roku budżetowym, gdy pojawią się środki. 

Ad.7. 

Pan Rafał Pacanowski poinformował, iż otrzymał pisemną odpowiedź z Urzędu Gminy 

Włoszczowa w sprawie ilości koszy na ul. Sienkiewicza i Młynarskiej, z której wynika, iż ilość 
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koszty jest wystarczająca i zgodna z Regulaminem utrzymania czystości i porządku. Zapytał  

p. Wicestarostę, co ile kosze winny być ustawione. 

Pan Wicestarosta odpowiedział, iż wynika to z zapisów aktualnie obowiązującego Regulaminu. 

Wskazał, iż sprawa zostanie skierowana do Wydziału ROL celem sprawdzenia zgodności. 

 

Pan Rafał Pacanowski zwrócił sią do p. Dyrektora ZDP i zapytał czy w dyspozycji ZDP znajduje 

się materiał mogący posłużyć do utwardzenia parkingu przy PUP we Włoszczowie, w związku  

ze zgłaszanymi prośbami mieszkańców.  

Pan Norbert Gąsieniec odpowiedział, iż na budowę parkingu była wykonana dokumentacja, 

natomiast ZDP nie magazynuje materiałów na placu, w razie potrzeby materiał jest zakupywany  

i bezpośrednio dostarczany na drogi.  

Pan Rafał Pacanowski zapytał, jaki mógłby być koszt zakupu tłucznia do wykonania podbudowy. 

Pan Norbert Gąsieniec odpowiedział, że nie jest w stanie odpowiedzieć na pytanie. 

Pan Rafał Pacanowski poprosił o udostepnienie kopii dokumentacji budowy parkingu oraz  

o kosztorys wykonania samej podbudowy i ewentualnie nawierzchni z kostki brukowej. 

Pan Norbert Gąsieniec wyjaśnił, iż tego typu prace powinno się robić kompleksowo, natomiast 

wykonanie samej podbudowy jest nieopłacalne. Należy mieć również na uwadze fakt, iż projekt 

parkingu zakłada również wykonanie odwodnienia oraz kanału deszczowego w ul. Sobieskiego. 

Pan Rafał Pacanowski zapytał o wartość całego przedsięwzięcia. 

Pan Norbert Gąsieniec odpowiedział, że jest to kwota około 200 000 zł.      

 

Na tym zakończono posiedzenie, które trwało w godz. 740 – 905.  

 

 

Protokolant:                                                                                Przewodniczący Zarządu: 

 

Iwona Szafrańska                                                                           Dariusz Czechowski  

 


